

MESSES DU 24 AU 29 MARS 2026
MASSES FROM 24TH TO 29TH MARCH 2026

Samedi 21 mars	Saturday, March 21st		
5:15 p.m.	Benoit Seguin	Offrandes aux Funérailles	2746
Dimanche 22 mars	Sunday, March 22nd		
9:30 a.m.	Louis Leger	Offrandes aux funérailles	3058
	Gino Caucci	La Famille	3362
	Teresa Zuleta (4 mars 2026) Paula Mesa's Mom	Nicole Durand & Hank Pardoe	3384
11:30 a.m.	Jean H. Scott	The Family	3243
	Mary Coleman Quesnel	Muriel Baggott	3300
Mardi 24 mars	Tuesday, Mars 24th		
8:00 a.m.	Robert Metcalfe (Robbie)	Offrandes aux funérailles	2865
Mercredi 25 mars	Wednesday, March 25th		
8 :00 a.m.	Sacré-Cœur de Jesus	Mme Ritchie	3336
Jeudi 26 mars	Thursday, March 26th		
8:00 a.m.	Aimé Vinette	Muriel Baggott	3300
	Mary & Harrey Quesnel	Daughter Mary	3382
Vendredi 27 mars	Friday, March 27th		
8:00 a.m.	Inge Poole	The Family	3365
Samedi 28 mai	Saturday, March 28th		
5:15 p.m.	Gerald Mallette	Offrandes aux funérailles	2942
	Teresa Zuleta, Paula Mesa's Mom	The Rodriquez family	3401
Dimanche 29 mars	Sunday, March 29th		
9:30 a.m.	John Scott	La famille	3246
	Gino Caucci	La famille	3363
11 :30 a.m.	Anna & Salvatore	Paolo Pelle	3381
	Klara Nicoletta Petizian	The Family	3327
	Stanley Hynes	Frances & the Girls	3380
	Ron Stewart	The Kerwin Family	3310

**MERCI AU NOM DU SEIGNEUR ET SAINT THOMAS D'AQUIN POUR LA DERNIÈRE
COLLECTION**
**THANK YOU IN THE NAME OF LORD AND SAINT THOMAS AQUINAS FOR THE
LAST COLLECTION**
\$3,193.45

PROCHAINS ÉVÉNEMENTS – UPCOMING EVENTS

Saturday, March 21st, 2026, at 10:00 a.m. The sacrament of First Reconciliation for children in the church

The Hudson Saint Patrick's Day Parade rolls down Main Street on Saturday, March 21 at 1:00 pm

Dimanche 22 mars 2026 – 5^e dimanche du carême – Dimanche de la solidarité – Développement & Paix

Sunday, March 22nd, 2026 – 5th Sunday of Lent - National Collection for Development & Peace – **3rd Scrutiny of Catechumens at 11:30 a.m. Mass**



Ce Carême, donnons généreusement

En ce dimanche de la solidarité, nous vous invitons à faire un don à la campagne Sur la voie de la justice de Développement et Paix — Caritas Canada. Nous vous remercions chaleureusement de votre générosité. Votre don transforme des vies et va droit au cœur de nos sœurs et frères les plus vulnérabilisés dans les pays du Sud. « Le partenariat de longue date avec Développement et Paix – Caritas Canada est très important pour nous. Il nous permet de promouvoir des alternatives économiques à l'exploitation minière et à l'agriculture industrielle, donc de renforcer les économies locales et l'agroécologie. Vos contributions permettent de changer la réalité des communautés d'ici et font la différence pour plein d'autres organisations dans le monde. » - Mikael Carvalho, Coordonnateur, Justiça nos Trilhos, Brésil. Contribuez à nourrir l'espoir et les rêves des communautés appuyées dans les pays du Sud en donnant à la collecte paroissiale du Carême de partage ou à l'adresse suivante devp.org/donnez. Merci de votre solidarité !

This Lent, please give generously

This Solidarity Sunday, Development and Peace — Caritas Canada's On Track for Justice campaign invites you to give generously and thanks you warmly for your generosity. Your donation transforms the lives of some of our most vulnerable sisters and brothers across the world. "Our longstanding partnership with Development and Peace — Caritas Canada is very important to us. It allows us to promote economic alternatives to mining and industrial agriculture, thereby strengthening local economies and agroecology. Your contributions help change the reality of communities here and make a difference for many other organizations around the world." — Mikael Carvalho, Coordinator, Justiça nos Trilhos, Brazil

Help create hope for and fulfil the dreams of the communities we support in the Global South by giving to your Share Lent parish collection or online at devp.org/give. Thank you for your solidarity!

CÉLÉBRATIONS DE PÂQUES / EASTER CELEBRATIONS

Jeudi, 26 mars, 2026, 2026 à 19H– Célébration du Pardon avec une absolution collective.

Thursday, March 26th, 2026, at 7:00 p.m. – Lenten Penitential Service with a General Absolution.

Dimanche 29 mars, 2026, Dimanche des Rameaux et de la Passion du Seigneur

Sunday, March 29th, 2026, Palm Sunday of the Passion of the Lord

Le mardi 31 mars, 2026, à 19H, en la basilique-cathédrale Sainte-Cécile, aura lieu la célébration de la Messe Chrismale.

On Tuesday, March 31, 2026, at 7 PM, the Chrism Mass will be celebrated in the Basilica-Cathedral of Saint Cecilia in Valleyfield.

Jeudi Saint, 2 avril 2026, à 19H – Messe de la Cène du Seigneur et le lavement des pieds – après la messe, Adoration eucharistique jusqu'à minuit

Holy Thursday, April 2nd, 2026, at 7:00 p.m. – The Lord's Supper and washing of the disciples' feet – After mass, Eucharistic Adoration until midnight.

Vendredi Saint, 3 avril 2026, à 15H – La Passion du Christ – **à 19H** Chemin de Croix

Good Friday, April 3rd, 2026, at 3:00 p.m. The Passion of the Lord
7:00 p.m. The Stations of the Cross

Samedi saint, 4 avril 2026 à 15H bénédiction de la nourriture –
à 20H veillée pascale

Holy Saturday, April 4th, 2026, at 3:00 p.m. Blessing of the Food

8:00 p.m. Easter Vigil

Dimanche de Pâques, 5 avril 2026, messe à 9H30

Easter Sunday, April 5th, 2026, 11:30 a.m. Mass

1:00 p.m. messe Espagnol – Spanish Mass

AN INVITATION

Sunday, March 22, 2026

11 :30 Family Mass followed by a Coffee Social in Reid Hall.

Bring some cookies, muffins, etc....and share some time with our parish families.

All are welcome.